

# PsychoShorts 2019



**ERPLing•PÉLing Lab**

We invite you to submit abstracts for PsychoShorts 2019, a one-day conference to be held at the University of Ottawa on **Friday, March 1, 2019**.

Abstracts in all areas of psycholinguistics, including sentence processing, L1 and L2 acquisition and processing, perception, production, as well as in neurolinguistics and clinical linguistics, will be considered. Abstracts should be anonymous and limited to a maximum of 400 words, and may be submitted in either English or French.

This year, the conference will consist of, several talks and a poster session. Prof. Olessia Jouravlev from “The Institute of Cognitive Science at Carleton University” will be delivering a keynote talk.

During the poster session, researchers are encouraged and welcome to present works in progress and project proposals. Submissions by undergraduate and graduate students are particularly welcome.

The deadline for submission is **February 1, 2019**. Please submit your abstracts to [psychoshorts.uottawa@gmail.com](mailto:psychoshorts.uottawa@gmail.com).

Notification of acceptance will be sent by **February 15, 2019**. Please indicate whether you would like your submission to be considered for a) a poster presentation or b) a talk. Please visit our website at (<http://artsites.uottawa.ca/erplinglab/en/home/psychoshorts/>) for more information about the conference fee and later about the detailed programme.

Nous vous invitons à soumettre vos résumés d'article pour Psychoshorts 2019, une conférence d'un jour tenue à l'Université d'Ottawa **le vendredi 1 mars 2019**.

Des résumés de tous les domaines de la psycholinguistique sont bienvenus : traitement des phrases, acquisition, perception et production d'une L1 ou L2, neurolinguistique, linguistique clinique, etc. Les résumés soumis peuvent être en français ou en anglais, doivent être anonymes et ne peuvent pas dépasser plus de 400 mots.

Cette année, il y aura des présentations et une session de présentations par affiches. Professeure Olessia Jouravlev de l'Université de Carleton présentera le discours liminaire.

La session de présentations par affiches est une bonne occasion de partager de la recherche qui est en cours ainsi que des propositions de recherche. Les étudiant(e)s de tous les niveaux sont particulièrement encouragé(e)s à participer.

La date limite de l'appel à contribution est le 1 février, 2019. Veuillez faire parvenir vos propositions à [psychoshorts.uottawa@gmail.com](mailto:psychoshorts.uottawa@gmail.com), ou

Les confirmations de participation seront diffusées par le 15 février, 2019.

Veuillez indiquer si vous désirez que votre application soit considérée pour a) une affiche ou b) une affiche ou une présentation. Vous pouvez aussi consulter notre site web (<http://artsites.uottawa.ca/erplinglab/en/home/psychoshorts/>) pour plus d'information à propos des frais de la conférence. Le programme y sera aussi posté.